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همتی هم همین طور بود، خیلی بی پروا ، شفاف 
و بدون هماهنگی به ســوال ها پاسخ می دادند 
که خروجی اش خیلی جذاب و دلنشــین بود. 
مخاطب وقتی واقعی بودن گفتگو را لمس کند 

شک نکنید مشتری وفادار شما می شود.

 یعنی شما قبل از برنامه سوالات را با 
میهمانان هماهنگ نمی کردید؟

در برنامــه آقای رئیس جمهــور ما اختیار 
تام داشــتیم و این امر عامل دیده شدنمان بود. 
ما توانستیم فضای مناظره ها را کمی بشکنیم 
و مخاطب را درگیر خودمــان کنیم و این را جا 
بیندازیم که این یک شــوی تبلیغاتی نیســت 
که بخواهد گفتگوی مثبت و یک طرفه باشــد؛ 
در واقع شــما می آیید و صحبت می کنید و ما 
انتقاد می کنیم و شــما پاســخ می دهید؛ البته 
گفتگو در جهت سازندگی نه تخریب. شفافیت 
با مخاطب و مهمان از اهداف اصلی برنامه ما بود 
که می خواستیم به مردم هم منتقل کنیم که این 
افراد همان افرادی هستند که بعد از انتخابات در 
صندلی پاستور می نشینند و وعده می دهند و 

قول اجرا و...

 با این ملاحظاتی که در برنامه به کار 
بردید؛ به نظر خودتان توانســتید از 

مردم نمره قبولی بگیرید؟
به نظرم مردم و مخاطبان نمره قبولی برنامه 
»آقای رئیس جمهور« را با نوع حمایتشان به ما 
دادند و خدا را شــکر زحمات کل عوامل و تیم 
زحمت کش نتیجه بخش بود و انگیزه ای شــد 
برای گام های بعدی در این مســیر. اگر شما به 
ذائقه مخاطب احترام نگذارید، مخاطب شما را 
کنار می گذارد و برنامه را عوض می کند. توقف 
و تحمل نمی کنــد. من این نمــره قبولی را بر 
اســاس نظرات مخاطبان به برنامه و همچنین 
بازپخش های مختلف و چشــمگیر بخش های 
برنامه در فضای مجازی می گویم. قطع به یقین 
حمایت تمام قد تیــم ســازنده برنامه »آقای 
رئیس جمهور« در فضای رسانه ای کشور بسیار 

چشمگیر بود.

 مهمترین تفاوت برنامه آقای رئیس 
جمهور 1400 با 140۳ در چیست؟

ســطح تبلیغات در این دوره خیلی بالاتر و 
بهتر از دوره قبل بود. در این دوره قرعه به نام من 
افتاد و عکس من به عنوان مجری این برنامه در 
بیلبوردهای شهری و فضای مجازی منتشر شد 
که البته چالش های زیادی هم برای من به همراه 
داشــت. ما هر چه جلوتر رفتیم سعی کردیم 
نقش تایمر را نداشته باشیم و دستمان باز بود 
برای پرســش های چالش برانگیز و هر چه 
جلوتر رفتیم تأکیدمان بر این موضوع هم 
بیشتر شد. ضمن اینکه بعد از اجرای موفق 
برنامه 1400 مخاطب از ما انتظار داشت 
که دروغ نگوییم و مطالبه گر باشیم. ما 
اگر نسبت به برنامه گذشته، ضعیف تر 
ورود می کردیم قطعاً اعتبار برنامه زیر 

ســؤال می رفت و مخاطب ما را به راحتی کنار 
می گذاشــت و همین موضوع کار ما را دشوارتر 
می کرد و مسئولیت ما را سنگین تر. من از تمامی 
عوامل این کار کمال تشکر را دارم، چرا که اگر 
آنها نبودند بدون شک این برنامه با اجرای مجید 

بهره مند دیده نمی شد.

 قطعا برگزاری مناظــره و گفتگوی 
مســتقیم بــا نامزدهای ریاســت 
جمهوری چالش های خاصی دارد. آیا 
هنگام اجرا استرس یا چالش ویژه ای 

داشتید؟
اولین تجربــه اجرای برنامــه زنده جلوی 
دوربین ، 12 سال پیش بود. پخش زنده شبکه 
دو به مدت ۳0 شب برنامه ماه مبارک رمضان که 
با رسالت بوذری و حجت الاسلام شهاب مرادی 
به تلویزیون رفت و بعد از افطار در برنامه شب های 
روشن در بوستان شفق هر شب روی آنتن بودیم. 
از آن برنامه ترس و استرس اجرای برنامه برایم 
ریخت. حدوداً 2۳ سال است که در فضای رسانه 
با علاقه فعالیت می کنم و گزارش های مکتوبی که 
در این سال ها از شخصیت های مطرح سیاسی، 
چهره های ورزشــی و هنری و... گرفته ام کمک 
بزرگی به جهت تســلط و کیفیت اجرا و ارتباط 
گیری با مهمان ها در برنامه های تصویری ام بود. 
شخصیت های سیاســی از بیرون تابوی بزرگی 
هستند که حتی فکر رودررو شــدن با آنها هم 
حس استرس و ترس در وجود آدم می اندازد، در 

صورتی که وقتی از نزدیک با آنها همکلام 
می شویم، تمام آن فضا می شکند 

و می فهمیم کــه کاملًا مانند 
آدم هــای عــادی می توان 

ارتباط و تعامل برقرار کرد.

اجــرای  اگــر   
شما  با  مناظره ها 
بود دوست داشتید 
بیشترین چالش را 
با کدام نامزد داشته 

باشید؟

از میان کاندیداها حــس می کردم با آقای 
زاکانی در گفتگو به چالش بزرگ برخورد کنم، 
مخاطبان امروزی ما به شــدت هوشیار و آگاه 
هستند و خیلی سریع فرق حقیقت، وعده های 
بی سرانجام و از زیر پاسخ در رفتن را می فهمند. 
بازی با افکار عمومی و با احساسات مردم از خط 
قرمزهای همیشگی من بوده است. اما برعکسِ  
آقای زاکانی، افتتاح برنامه »آقای رئیس جمهور« 
با آقای محســن رضایی بود، گفتگوی ما چقدر 
لذت بخش بود و فضای گرم و راحتی داشتیم. 
نقطه مثبت و حائز اهمیت آقای رضایی مسلط 
و آگاه بودن نســبت به آمار و ارقام و همچنین 
سؤالاتی بود که پرسیده می شد و خیلی شفاف 
و صادقانه در آخر مصاحبه اعلام کردند که به هر 
دلیلی با تقویت ایــن احتمال مبنی بر اینکه در 
این دوره رأی نیاورد کنار می کشــد و به مقوله 

اجماع فکر می کند. 

 قطعاً اجرای یــک مناظره و گفتگو با 
چالش های زیادی چه در برنامه و چه 
خارج از آن همراه اســت. شما با چه 

چالش هایی همراه بودید؟
اتفاق جالبی که بعد از انتشار عکس من در 
بیلبورد های شهری برای برنامه »آقای رئیس 
جمهور« افتاد این بود کــه خیلی ها تصور می 
کردند من هــم کاندیدای ریاســت جمهوری 
شده ام! خیلی ها تماس می گرفتند و جویا می 
شدند که کد انتخاباتی ام برای روز رأی گیری 

چیست؟! )با خنده...(
 یک اتفاق جالــب دیگر کــه در این دوره 
افتاد اســم برنامه »آقای رئیــس جمهور بود« 
بود. ما در این دوره ســعی کردیم از خانم های 
سیاســتمدار مطرح کشــور هم دعوت کنیم. 
خانم شهیندخت مولاوردی را به برنامه دعوت 
کردیم که از حضورشان استفاده کنیم که پاسخ 
جالبی در جواب دعوت ما دادند: هر موقع اسم 
برنامه شد »خانم رئیس جمهور« من می آیم! )با 
خنده...( همچنین یکی از بیلبوردهای ما مقابل 
ستاد یکی از نامزدهای مطرح ریاست جمهوری 
بود که چند نفر از نزدیکانشان حضوری به محل 
ضبط برنامه آمدند و به همکاران ما گفتند که اگر 
جمع نکنید خودمان آن را پایین می آوریم! البته 
بیلبورد برنامه ما را شهرداری نصب کرده بود 
و همه مجوزها را داشتیم و بعداً که دیدند 
تمامی مجوزهای نهادهــای نظارتی و 
امنیتی را داریم بیخیال شدند و دیگر 

پیگیری نکردند. 
نکته پایانــی اینکــه اطرافیان 
در این ایام انقدر لطف داشــتند که 
ضمن تبریــک، می گفتند: چه بی 
خبر کاندیدا شدی و ما عکست را 
در فلان خیابــان و فلان بزرگراه 
و فضای مجــازی دیدیم؛ ماجرا 
چیه و... ؟! راستش را بخواهید 
کمی وسوسه شدم انشالله اگر 
عمری باقی بود دوره بعد خودم 

نامزد شوم!

شخصیت های 
سیاسی از بیرون 
تابوی بزرگی هستند 
که حتی فکر رودررو 
شدن با آنها هم 
حس استرس و 
ترس در وجود آدم 
می اندازد، در صورتی 
که وقتی از نزدیک 
با آنها همکلام 
می شویم، تمام آن 
فضا می شکند و 
می فهمیم که کاملًا 
مانند آدم های عادی 
می توان ارتباط و 
تعامل برقرار کرد
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